
Protokoll för styrelsemöte för Svenska HEMA-förbundet 2024-06-13

Närvarande via röstsamtal
Britt Sjöqvist
Samuel Spånberger
Robin Fredell
Filip Johannesson
Pontus Westerholm

1. Britt Sjöqvist förklarade mötet öppnat.

2. Till ordförande för mötet valdes Britt Sjöqvist.

3. Till sekreterare för mötet valdes Pontus Westerholm.

4. Till justerare för mötesprotokollet valdes Filip Johannesson och Robin Fredell.

5. Dagordningen för mötet fastställdes.

6. Protokollet från föregående möte föredrogs av Britt Sjöqvist.

7. Bidragssystemet
PDF-dokument om bidrag på hemsidan ska uppdateras. Pontus ansvarar för
revideringen av dessa.

8. Bankärenden
Robin besökte bankkontoret för att ändra rättigheterna till det gamla kontot hos
Swedbank. Han uppdaterade styrelsen om detta ärende. Styrelsen beslutade att ge
Robin Fredell och Britt Sjöqvist fullmakt att hantera bankärenden vid Swedbank
såsom firmatecknare och företrädare var för sig.

9. Resebidrag till SM
Robin uppdaterade styrelsen om resebidragen som ska betalas ut till resande till SM.

10. Tränarutbildning
Intresseanmälan för tränarutbildning har inte publicerats än. Samuel mejlar ut
formuläret och Britt kommer uppdatera facebooksidan.

11. Inkomna tävlingsansökningar
En tävlingsansökan har inkommit från UHFS för Länskampen. Tävlingsansökan är
ofullständig då det saknas utrustningskrav. Britt kontaktar UHFS och ber dem
komplettera ansökan.



12. Ekonomisk redovisning
Robin berättade om arbetet med att återbetala avgifterna för 2024 tillbaka till
klubbarna. Han ska kontakta SB&K så detta sker.

13. Övriga frågor
a. Nyhetsbrev

i. Påminna om att SM-resebidrag fortfarande kan sökas
ii. Intresseanmälan tränarutbildning
iii. SM och vinnarna
iv. Genomförda event (Wasaslaget, Holmgång, SM, sparringdag för

kvinnor)
v. Kommande event (Länskampen, Battle of the Bridge, Umeå Open)
vi. Digitala tävlingskort
vii. Ekonomiska läget, hur mycket bidrag har betalats ut, vad finns kvar?
viii. Vi tittar på att uppdatera hemsidan, så skicka gärna förslag på

förbättringar till info@svhemaf.se
ix. Uppmuntra att höra av sig till SvHEMAF i tidigt skede av

eventplanering.
b. Nytt attestsystem
c. Event, uppmuntra arrangörer att höra av sig till SvHEMAF i tidigt skede för att

undvika att eventen ligger tätt.

14. Datum för nästa möte
Datum för nästa möte kommer beslutas via messenger.

15. Britt Sjöqvist förklarade mötet avslutat.

…………………………………… ……………………………………

Ordförande Britt Sjöqvist Justerare Filip Johannesson

…………………………………… ……………………………………

Sekreterare Pontus Westerholm Justerare Robin Fredell

mailto:info@svhemaf.se
pontus.westerholm@gmail.com
Signature

filip.johannesson@gmail.com
Signature




